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Abstract (en)
A bucket (20) for earth-moving machines (10), such as excavators, wheeled loaders or the like, has two side cheeks (21) which are connected to
one another via a bucket base which is arranged between the side cheeks. At least sections of the bucket base are formed by a grating (23) which
is movably mounted on the bucket (20) and can be set in vibration. In this arrangement, the grating (23) is preferably mounted in such a way as
to dampen vibrations and is driven by means of a hydraulic motor (24) which is connected to the hydraulic circuit of the excavator (10) or wheeled
loader (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Schaufel (20) für Erdbewegungsgeräte (10), wie Bagger, Radlader od. dgl. weist zwei Seitenwangen (21) auf, die über einen Schaufelboden,
der zwischen den Seitenwangen angeordnet ist, miteinander verbunden sind. Der Schaufelboden ist zumindest abschnittsweise von einem
gitterartigen Rost (23) gebildet, der an der Schaufel (20) beweglich gelagert ist und in Vibrationen versetzt werden kann. Der gitterartige Rost (23)
ist dabei vorzugsweise schwingungsgedämpft gelagert und wird mittels eines Hydraulikmotors (24) angetrieben, der an den Hydraulikkreislauf des
Baggers (10) oder Radladers (10) angeschlossen ist. <IMAGE>
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